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§ 1 
Mötet öppnas  
Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat. 
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§ 2 
Närvarande  
Ordföranden hälsar alla välkomna. Närvaron kontrolleras. 
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§ 3 
Val av justerare och tid för justering  
Protokollet justeras av ordföranden Parasto Nosrati och Aura Baila. 
Protokollet justeras den 24 april 2024. 
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§ 4 
Hållbart byggande - Hur når vi bostadsmålen i 
”kristider”?  
Besök av Jan Valeskog, ordförande i stadsbyggnadsnämnden tillika 
stadsbyggnads- och idrottsborgarråd, som informerar övergripande 
om den politiska inriktningen i stadsbyggnadsfrågor 
och klimatsmart byggande. 
  
Oscar Lavelid, strateg stadsutvecklingsavdelningen SLK, föredrar 
om bostadsmålen och processen kring bostadsförsörjning i 
”kristider” för byggbranschen. 
  
Rådet ställer frågor och för en diskussion kring de frågor som lyfts 
under presentationen. 
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§ 5 
Nya riktlinjer för utformning av skol- och förskolegårdar  
Malin Jönsson, projektledare utbildningsförvaltningen, föredrar om 
arbetet med framtagandet av stadens Lekvärdesriktlinjer. 
  

Rådets yttrande 
Rådet diskuterar och reflekterar kring på förhand utskickade frågor 
och lyfter bland annat följande punkter: 
  

 Riktlinjerna ser ut att kunna ge resultat i 
stadsbyggnadsplaneringen och det är positivt att det ges en 
siffra och en utvärdering av de olika faktorerna. Totalt 
sett blir det förhoppningsvis en förbättring och att 
riktlinjerna bidrar till bättre och större gårdar i staden. 

 Många privata aktörer har inga skolgårdar och rådet lyfter 
vikten av att riktlinjerna även ska gälla för de privata 
skolorna och inte endast för dem kommunala. 

 Se möjligheten i dessa riktlinjer och se om man kan hitta 
synergieffekter (inom exempelvis biologisk mångfald). Här 
kan det möjligen ske ett arbete mellan förvaltningarna för att 
skapa detta. 

 Kunskapen om vad som är en rimlig lekyta för barn har 
länge varit känt och det är därför viktigt att de nya 
riktlinjerna efterföljs. Risken finns att det i slutändan kan bli 
en jämlikhetsfråga där familjer som har råd kan flytta till 
områden med fler och bättre lekplatser. 

 Utifrån ett Agenda 2030-perspektiv är det viktigt att planera 
utifrån ett befolkningsperspektiv när man bygger nya 
bostadsområden. Det bör planeras utifrån vilka som kan 
tänkas flytta in i områdena och ta höjd för att det är 
människor som eventuellt kan tänkas skaffa barn i 
framtiden. Det är viktigt att förbereda för dessa funktioner så 
att det finns tillräckligt med ytor för lekplatser och lekytor i 
nya bostadsområden. 

 Viktigt att områdena ska tillgängliggöras för allmänheten 
även utanför skoltid – en fråga om att bygga starkare 
samhällen. Kan ge mycket positiva resultat. 
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§ 6 
Remiss: Betänkande Livsmedelsberedskap för en ny tid 
(SOU 2024:8)  
Rådet diskuterar det förslag till svar på remissen som Katja Jassey 
har tagit fram och som delgets rådet inför mötet. Ordföranden ber 
att man återkommer med en motivering senast på tisdag den 23 
april om man inte kan ställa sig bakom yttrandet. Remissvaret 
överlämnas senast den 25 april. 
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§ 7 
Inkommen remiss: Miljöprogram 2030 för Stockholms 
stad  
Remisstid den 20 juni 2024 
  

Beslut  
Rådet utser en arbetsgrupp bestående av Fedra Vanhuyse och 
Magnus Breitholtz, att ta fram ett utkast till yttrande som ska 
delges rådet för synpunkter. Yttrandet diskuteras på rådets 
nästa möte den 30 maj. 

 
Rådet har fått Miljöprogram 2030 för Stockholms stad på remiss. 
Rådet diskuterar framtagandet av ett remissvar. 
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§ 8 
Mötestider hösten 2024  
  
Hösten 2024, torsdagar kl. 16.00-17.45 
  
19 september 
  
24 oktober 
  
21 november 
  
12 december 
  
Mötestiden förlängs till kl. 17:45. 
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§ 9 
Övriga frågor  
Ordföranden informerar om att vårens sista möte den 30 maj börjar 
kl 15.00 då rådet kommer att göra ett studiebesök till Slussen. Efter 
studiebesöket sammanträder rådet i en lokal på plats, för att bland 
annat diskutera yttrandet till remissen om Miljöprogram 2030 för 
Stockholms stad. Sluttid beräknas till kl. 17:15. 
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